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Protokół  

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Więcborku, odbytego 

 w dniu 4.10.2024 r. 

 

Posiedzenie odbyło się w Centrum Aktywności Seniora w Więcborku. 

Posiedzenie trwało od godz. 11:30 – 11:340 

Obecność według załączonej listy obecności – obecnych 7/8 radnych. 

Radna nieobecna usprawiedliwiona p. Beata Kopta 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wziął udział Burmistrz Więcborka p. Waldemar 

Kuszewski. 

Posiedzenie Komisji RM poprowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  

p. Krzysztof Sławek. 

Rozpoczynając posiedzenie Przewodniczący Komisji powitał wszystkich obecnych  

i przekazał głos Burmistrzowi Więcborka. 

 

Burmistrz Więcborka serdecznie podziękował radnym za odpowiedź na prośbę  

o spotkanie się Komisji Budżetu i Finansów na posiedzeniu w trybie nadzwyczajnym. 

Potrzeba zwołania posiedzenia wynika z faktu ogłoszenia naboru wniosków dla inwestycji 

dotyczących wymiany źródeł ciepła i poprawy efektywności energetycznej szkół, realizowaną 

w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności Komponent B. Gmina 

Więcbork planuje złożyć wniosek o dofinansowanie 3 Projektów, pn.: „Poprawa 

efektywności energetycznej Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Polskich Noblistów  

w Więcborku”; „Poprawa efektywności energetycznej Szkoły Podstawowej nr 2 im. Kornela 

Makuszyńskiego w Więcborku”; „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 

energetycznej szkół”, pod nazwą: „Poprawa efektywności energetycznej Przedszkola 

Gminnego «Niezapominajka» Więcborku”. 

Zgodnie z wymogami ogłoszonego Konkursu, wymaganym załącznikiem dla składania 

dokumentacji aplikacyjnej ww. przedsięwzięcia jest, między innymi, przedstawienie uchwały 

intencyjnej Rady Miejskiej w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia 

wniosku. Podjęcie przez Rade Miejską przedmiotowej uchwały jest warunkiem koniecznym 

do złożenia wniosku o dofinansowanie planowanego zadania wraz z niezbędnymi 

załącznikami. Kolejność składania wniosków może mieć znaczenie przy aplikowaniu  

o środki, stąd też Burmistrz prosił o zaopiniowanie trzech uchwał dotyczących wymiany 

źródeł ciepła. 

W przypadku Szkoły Podstawowej Nr 1 w Więcborku – źródło ciepła obecnie stanowi stary 

piec olejowy, którego żywotność dobiega końca. 

W Szkole Podstawowej nr 2 w Więcborku zainstalowany jest piec na ekogroszek. Piec nie 

jest stary, ale przy tak dużej placówce wymiana na bardziej efektywne źródło ciepła byłaby 

wskazana. 
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Przedszkole Gminne „Niezapominajka” w Więcborku ogrzewane jest obecnie starym piecem 

olejowym, który w każdej chwili może być awaryjny. 

Zatem jeżeli jest możliwość podjęcia próby wystąpienia o dofinansowanie w przedmiotowym 

zakresie Gmina Więcbork nie chce tej możliwości odpuścić. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  

 

Radny Jacek Kabattek zapytał, dlaczego wszystkich szkół nie objęto wnioskiem. W Szkole 

Podstawowej w Zakrzewku, z tego, co wie, jest również stary piec olejowy i Dyrektor 

zgłaszała potrzebę jego wymiany. 

 

Burmistrz Więcborka wyjaśnił, że w tej chwili skupiono sie na największych placówkach, 

gdyż jest świadomość, że w ramach Programu ilość środków też jest ograniczona. 

 

Radny Jan Antczak pytał z kolei, na jakie opcjonalne źródła ciepła będą wymieniane te 

istniejące obecnie w ww. szkołach instalacje grzewcze.  

Burmistrz Więcborka podał, że obecnie przygotowywane są audyty energetyczne, bo 

jednym z kluczowych warunków jest zmniejszenie zapotrzebowania na energię pierwotną 

min. o 30%, a to nie jest to samo, co energia zużywana do ogrzewania. Audyty wykażą, na co 

należy wymienić istniejące ogrzewanie. Nie wyklucza się instalacji pomp z mikroinstalacją 

fotowoltaiki. 

 

Radny Antczak prosił, aby nie zapomnieć też w tym zakresie o Szkole Podstawowej  

w Runowie, gdzie funkcjonuje stary piec na ekogroszek, który w każdej chwili może się 

popsuć. 
 

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję i przystąpił do opiniowania projektów uchwał. 

a) „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz 

złożenia wniosku w ramach programu priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa 

efektywności energetycznej szkół”, pod nazwą: „Poprawa efektywności energetycznej 

Szkoły Podstawowej nr 1 im. Polskich Noblistów w Więcborku”, 

 Obecnych 7 radnych. 

Opinia Komisji jednogłośnie pozytywna 

b) „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz 

złożenia wniosku w ramach programu priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa 

efektywności energetycznej szkół”, pod nazwą: „Poprawa efektywności energetycznej 

Szkoły Podstawowej nr 2 im. Kornela Makuszyńskiego w Więcborku”, 

 

Obecnych 7 radnych. 

Opinia Komisji jednogłośnie pozytywna 
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c) „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz 

złożenia wniosku w ramach programu priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa 

efektywności energetycznej szkół”, pod nazwą: „Poprawa efektywności energetycznej 

Przedszkola Gminnego «Niezapominajka» Więcborku 

Obecnych 7 radnych. 

Opinia Komisji jednogłośnie pozytywna 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Prot. I. Mrozek 

 

Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Finansów 

 

/-/ Krzysztof Sławek 

 

 


